
 Schriftelijke vragen 

Schriftelijke vragen 

Datum:   15 maart 2021

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  ABZ

Onderwerp: Plan Euryza 

Geacht college,

We zien dat het plan Euryza meer en meer vorm krijgt, een welkome ontwikkeling. 

We kiezen er voor om hier "duur" te bouwen om de doorstroom in Zwijndrecht op gang te 
krijgen. 

Om dit te staven hebben wij al ons al eens eerder afgevraagd:
"Hoeveel inwoners van Zwijndrecht hebben hier nu een woning gekocht"?
 Dit om het onderdeel "beweging woningmarkt Zwijndrecht te kunnen controleren. 

Deze vraag willen wij nu graag via de route van de schriftelijke vragen, indienen.

Met vriendelijke groet,

Fred Loos 
Fractievoorzitter Algemeen Belang Zwijndrecht 


